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Hur ser strategin för primärvården i Åre 

kommun ut? 

Interpellation till Katarina Nyberg Finn (S) 

I dagsläget drivs vården i egen regi genom Åre, Järpen och Hallens hälsocentraler, med 

tillhörande filialer i Mörsil och Åre by. 

Regionen har dessutom presenterat planer på att utveckla Åre hälsocentral till ett närsjukhus 

med viss dygnet-runt-verksamhet. Samtidigt har behovet av en vårdfilial i Storlien uttryckts 

vara viktigt. Trots att nämnden tog beslut om etablering, har genomförandet av filialen i 

Storlien dragit ut på tiden som ledde till att verksamheten missade den viktiga turistsäsongen 

som var ett av argumenten till att ärendet som presenterades på sittande möte var tvunget 

att tas utan fördröjning.  

Utöver primärvården i egen regi, finns en hälsocentral i Duved och filial i Björnen och snart 

även i Undersåker som drivs av alternativa utförare. 

Åre kommun har ett ovanligt högt antal hälsocentraler och filialer i jämförelse med andra 

kommuner i Jämtland Härjedalen. Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga: 

Hur ser den styrande majoritetens strategi ut för vårdstrukturen i Åre Kommun? 

 

 

Jennie Klaesson (M)  
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